
 

 

Schriftelijke vragen ex Art 38 RvO 
 

Aan: Het college van B&W van Groningen 

Betreft: Onbetaalde inzet (armoede)ervaringsdeskundigen  

Datum: 6 januari 2019 

 

Geacht college, 

Afgelopen zaterdag 4 januari zond NPO Radio 1 het programma Hilversum Uit vanaf de Ossemarkt in 

Groningen uit.1 In de radio-uitzending zaten twee dames die vertelde over hun ervaringen met armoede. Één 

van de dames werkte als ze ervaringsdeskundige met mensen die in armoede leven en de ander volgde de 

opleiding om als ervaringsdeskundige aan de slag te gaan. Beide dames moeten momenteel nog 

rondkomen van zeer weinig geld en leven nog in armoede.  

De SP-fractie is geschrokken van het feit dat de huidige ervaringsdeskundige die door de gemeente 

Groningen ingezet worden niet betaald krijgen. Juist voor de ervaringsdeskundige, die zelf lange tijd of nog 

steeds van weinig geld moeten rondkomen, is het verkrijgen en hebben van een werk met loon van groot 

belang. Het verbaast de SP-fractie dan ook dat de ingezette ervaringsdeskundigen geen loon ontvangen. 

Temeer omdat de ervaringen in andere gemeenten (zoals de gemeente Pekela) erg succesvol zijn en deze 

ervaringsdeskundigen wel fatsoenlijk loon naar werk ontvangen. Maar ook omdat de eerste ervaringen met 

de inzet van ervaringsdeskundigen door de gemeente en het college eerder zelf als hoopvol en succesvol 

zijn bestempeld.  

Volgens de SP moeten de huidige ervaringsdeskundigen zo snel mogelijk een eerlijk, volwaardig en 

fatsoenlijk loon van de gemeente Groningen ontvangen.  

Naar aanleiding van bovenstaande heeft de SP-fractie de volgende vragen aan het college van B&W: 
1. Is het college met de SP-fractie van mening dat de huidige ingezette ervaringsdeskundigen een eerlijk, 

volwaardig en fatsoenlijk loon van de gemeente Groningen verdienen? Zo ja, per wanneer gaat dit 
gebeuren? Zo niet, waarom niet? 

2. Hoe heeft het kunnen gebeuren dat ervaringsdeskundigen die zelf ook geen cent te makken hebben voor 
de gemeente Groningen nuttig en waardevol werk verrichten zonder hiervoor betaald te worden?  

3. Hoeveel ervaringsdeskundigen worden er momenteel door de gemeente Groningen ingezet? En hoeveel 
ervaringsdeskundigen is het college van plan om het komende jaar in te zetten? 

4. Is het college bereid om desnoods alle ervaringsdeskundigen een basisbaan aan te bieden bij de 
gemeente Groningen? Zo ja, per wanneer en komen deze basisbanen dan bovenop het eerder beoogde 
aantal basisbanen? Zo niet, waarom niet?  

5. Op welke manier gaat het college de huidige ervaringsdeskundigen bedanken voor het goede, nuttige en 
waardevolle werk dat zij tot nu toe hebben verricht?  

 
 
In afwachting van uw antwoorden.  
 
Jimmy Dijk 
SP 

                                                
1 https://www.nporadio1.nl/hilversum-uit/uitzendingen/743307-2020-01-04 
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